
Zpráva o činnosti volejbalového oddílu TJ Sokol Řepy 

v sezóně 2020/2021 
 

Asi nebudeme jediní, koho ve sportovním nasazení a jeho činnosti negativně 

ovlivnila situace vzniklá v souvislosti s šířením viru COVID 19 napříč 

společností.  

Tento rok nebyl sportování vyloženě nakloněn, přesto jsme po nesoutěžním 

dohrání utkání ze sezóny 2019/2020 absolvovali vcelku standardní letní 

tréninkový program včetně každoročního soustředění v kempu Pecka. Stihli 

jsme taktéž odehrát podzimní část soutěže na antuce, kde se všem týmům dařilo. 

Některé týmy dokonce aspirovaly na postupy do vyšších soutěží, které ale 

překazilo opětovné dohrávání jarní části soutěže čistě na bázi dobrovolnosti.  

Nadšení z nově využívaných prostor haly ve sportovním centru nám dlouho 

nevydrželo, protože s uzavřením volebních místností po krajských volbách došlo 

současně k uzavření všech sportovišť. Malá ochutnávka nám byla dopřána ještě 

v období před Vánoci a poté jsme se již na dlouhou dobu uzavřeli pouze ve 

svých kruzích rodinných.  

Podzimní pauzu ve sportovní činnosti jsme věnovali zvelebení prostor 

využívaných nejen pro potřeby oddílu volejbalu (dále OV). Zvětšili jsme naši 

klubovnu o vedlejší uvolněnou místnost. Celá akce spočívala v probourání 

příčky, zapravení a napojení sádrokartonů obou místností, instalaci nového lina, 

renovaci některých kusů nábytku a vyčištění vybavení, které se nám podařilo 

získat díky Hance Ledvinové (člence OV) zcela zdarma, a to renovací 

vyřazeného kancelářského nábytku. Jelikož jsme měli i drobný přebytek 

vybavení, byl jeden kancelářský stůl věnován za OV pro využití 

administrativními pracovníky Sportovního centra Řepy. Veškeré činnosti byly 

prováděny svépomocí v rámci brigád členů oddílu volejbalu a prostředky nutné 

k nákupu stavebního materiálu byly vybrány nad rámec oddílových příspěvků, 

či hrazeny z darů některých členů oddílu volejbalu. Novou lednici nám darovala 

paní Soňa Böhnelová, za což jí srdečně děkujeme.  

V rámci budovatelských prací byl na volejbalové kurty instalovaná bytelný 

stojan na kola, jehož vyrobení kvitují všichni přijíždějící cyklisté. V souvislosti 

s inovacemi na kurtech jsme již zakoupili materiál na stavbu kompostovacího 

boxu, který by měl do budoucna zajistit místo pro umístění spadaného listí a 

ušetřit oddílu prostředky za pronájem a odvoz kontejneru.  



Proběhly rovněž jarní brigády, které přivedly volejbalové kurty zpět k životu po 

zimní pauze. Při té příležitosti členky OV provedly generální úklid sprch a všech 

šaten po malování, které zajistil oddíl fotbalu v rámci zimního lockdownu.  

V loňské sezóně se nám podařilo získat dotaci na vybavení pro oddíl volejbalu 

od společnosti VAFO Praha s.r.o. v hodnotě 50 tis. Kč.  

Z iniciativy oddílu volejbalu jsme se také snažili pro TJ získat dotaci na opravu 

střechy a zateplení, kdy byl paní Monikou Najmanovou, členkou oddílu 

volejbalu, zdarma zpracován rozpočet celé opravy a vypracovaná žádost byla 

podána v grantovém programu Nadace ČEZ.  

Grant od Nadace ČEZ nám sice přidělen nebyl, ale jako oddíl budeme v této 

snaze o přispění ke zlepšení prostředí pro všechny členy TJ nadále usilovat.  

Proto bude v letošním roce členy oddílu iniciováno podání zpracované žádosti 

na opravu střechy TJ v grantovém programu společnosti VAFO Praha s.r.o.  

Tímto společnosti VAFO Praha s.r.o. za oddíl volejbalu děkujeme a doufáme, že 

se s podporou setká i tento větší projekt.  

Jako předsedkyně OV se mne nemile dotkla některá vyjádření ohledně problémů 

s OV. Osobně se snažím vést oddíl k samostatnosti, a to nejen finanční. Snahy 

oddílu volejbalu o získání prostředků na realizaci rekonstrukce volejbalových 

kurtů jsou dlouhodobé a mohou se doopravdy zdát někdy až otravné, ale celá 

záležitost bohužel není tak jednoduchá, jako stavba nového stojanu na kola, 

kterou oddíl zvládne sám.  

Doufám, že se podaří dosáhnout shodného postoje TJ, OV a MČ natolik, aby 

všem tento projekt začal dávat smysl. Budeme k tomuto cíli, byť dílčímu, 

směřovat naše další kroky, prvním z nich je získání finanční podpory v některém 

z vypisovaných investičních programů.  

Tímto chci vyjádřit MČ Prahy 17 díky za podporu, kterou finančně podporují 

celou TJ, za možnost bezplatného využívání jejich kurtů a věřím, že budeme 

moci stále hrdě reprezentovat Řepy, jako městskou část, která chce být úspěšná 

a to i v odvětvích jako je sport.  

 

Za oddíl volejbalu     V Praze dne 22. 6. 2021 

Předsedkyně OV  

Věra Trubáčková 

 


